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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2023/24:924 Antalet planerade djurskyddskontroller

Den svenska djurskyddslagstiftningen är tydlig: djur ska behandlas väl och 
skyddas mot onödigt lidande och sjukdom. Att djurskyddsreglerna efterlevs är 
framförallt viktigt för djuren men också för att vi ska kunna upprätthålla 
allmänhetens förtroende för svensk djurhållning och livsmedelsproduktion.

Ett viktigt verktyg för att upptäcka och åtgärda bristande djurhållning och 
djurplågeri är Länsstyrelsens djurskyddskontroll.

Målet är att minst tio procent av kontrollobjekten som har 
livsmedelsproducerande djur ska kontrolleras varje år. Detta mål har inte nåtts 
på väldigt länge.

I den nationella djurskyddsrapporten för år 2023 går det att läsa att antalet 
normalkontroller nådde nya lägstanivåer under förra året och att endast sex 
procent av gårdarna med livsmedelsproducerande djur kontrollerades.

Länsstyrelserna har länge varnat för att akuta klagomålsärenden tar allt mer tid 
från den planerade kontrollen. Det här är en utveckling som ser ut att förvärras 
eftersom det i djurskyddsrapporten även går att läsa att antalet inkomna 
klagomålsärenden ökade kraftigt under 2023.

Med anledning av detta vill jag fråga landsbygdsminister Peter Kullgren 
följande:

 

Vilka åtgärder tänker ministern och regeringen vidta för att öka antalet 
planerade djurskyddskontroller?

………………………………………

Sofia Skönnbrink (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-05-21
Besvaras senast
2024-05-29 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


